

Ref: PL.GN.04

Issue: 01; Rev:00; Dated: 01/11/2017

ENERGY MANAGEMENT POLICY (EnMP) STATEMENT

بيان سياسة إدارة الطاقة

ADDC mission is to plan, develop, maintain and operate a reliable, secure, safe and cost effective distribution system in Abu Dhabi, and deliver services that meet or exceed our customers' expectations.

ADDC strives to fulfil its mission by using energy in the most efficient, cost effective and environmentally responsible manner through adopting the best practices/standards to manage the energy, aiming reduction of carbon footprint and environmental impacts that may arise from the Company's buildings, operations and services.

ADDC is committed to:

- Comply with Abu Dhabi Emirate, ADWEA Policies goals and other requirements to Energy Management.
- Comply with all applicable Energy Management legal/regulatory and other requirements.
- Providing the required Support by allocating sufficient resources and information to ensure compliance to this policy and Energy Management System Standard (ISO50001) requirements to achieve the EnMS objectives.
- Establishing, monitoring, measuring and continually improving Energy Management performance through setting measurable objectives, targets and Programs.
- Promoting sustainable use of natural resources through purchasing energy-efficient products and services and design for energy performance improvement.
- Regularly reviewing, measuring and evaluating Energy Management System and its performance to ensure continual improvement.

تتمثل مهمة شركة أبوظبي للتوزيع بالتخطيط وتطوير وصيانة وتشغيل نظام شبكات توزيع وتوريد المياء والكهرباء موثوق به وآمن واقتصادي وتقديم خدمات ترقى لطموحات عملائها.

تسعى شركة أبوظبي للتوزيع إلى تحقيق رسالتها من خلال استخدام الطاقة (الماء والكهرباء والوقود) بأكثر الطرق كفاءة وفعالية وصديقة للبيئة، من خلال تبني أفضل الممارسات والمعايير في مجال إدارة الطاقة بهدف خفض البصمة الكربونية وكذلك التأثيرات البيئية التي قد تنشأ من زيادة معدلات الاستهلاك الناتجة عن مباني الشركة والعمليات والخدمات التي تقوم بها الشركة

تلتزم شركة أبوظبي للتوزيع بالتالي:

- الامتثال لسياسات واهداف إمارة ابوظبي وهيئة مياه وكهرباء أبوظبي فيما يخص انظمة ادارة الطاقة
- الامتثال لكافة القوانين والتشريعات وغيرها المتعلقة انظمة ادارة الطاقة
- توفير الدعم اللازم من خلال توفير الموارد والمعلومات اللازمة للتوافق مع هذه السياسة ومتطلبات نظام ادارة الطاقة حسب معايير الايزو 50001 لتحقيق الاهداف الموضوعة لنظام ادارة الطاقة
- وضع ومتابعة وقياس واستمرارية تحسين اداء نظام ادارة
 الطاقة من خلال أهداف ومستهدفات وبرامج قابلة للقياس
- تعزيز الاستخدام المستدام للموارد من خلال دعم عمليات شراء
 الموارد والخدمات ذات الكفاءة في استهلاك للطاقة والمصممة
 لتحسين الاداء
- مراجعة منتظمة وقياس وتقييم أداء نظام إدارة الطاقة لضمان
 التحسين المستم

bution Com

Managing Director







FRAMEWORK TO ACHIEVE THIS POLICY

إطار العمل لتحقيق هذه السياسة

- Promote a positive culture for energy management through awareness, training and communication programs for employees and stakeholders thereby aiming reduction of energy consumption.
- Established, implemented, maintained, and continually improved Energy Management System in accordance with this International best practices and Standard ISO 50001.
- Ensuring to continually review and evaluate the effectiveness of EnMS, legal compliance and performance through analysis, audits and management review.
- Ensure availability and using a combination of technology, resources, infrastructure and processes that helps in achieving EnMS performance.
- Integration of strategic and operational objectives, targets and KPIs with ADDC Strategy by establishing, reviewing and achieving EnMS KPIs and related Initiatives.
- Ensuring and continually improving our performance capabilities through consultation, involvement, learning and growth.
- 7. Demonstrate commitment to our community and leading by example in implementation of demand side management and conservation programs.
- 8. Ensure communication of this policy to all interested parties and make it available to public.

- تعزيز ثقافة إيجابية لإدارة الطاقة من خلال برامج التوعية والتدريب والتواصل الفعال والمشاركة للموظفين والشركاء في عملية ادارة وتوفير الاستهلاك
- بناء وتطبيق وتطوير واستمرارية تحسين نظام فعال لإدارة الطاقة
 يتوافق مع افضل الممارسات العالمية ومع متطلبات الايزو 50001
- 3. ضمان المراجعة والتقييم المستمر لفاعلية نظام ادارة الطاقة والامتثال للقوانين والتشريعات والأداء وذلك من خلال التحليل والتدقيق ومراجعة الادارة
- فعان توفير واستخدام مزيج من التكنولوجيا والموارد والبنية التحتية والعمليات التي تضمن تحقيق فاعلية نظام ادارة الطاقة
- 5. دمج الأهداف والمستهدفات ومؤشرات الاداء الرئيسية والتشغيلية لنظام ادارة الطاقة مع استراتيجية الشركة من خلال إنشاء ومراجعة وتحقيق مؤشرات الاداء والمبادرات المتعلقة بها
- ضمان وتحسين قدراتنا باستمرار من خلال التشاور والمشاركة والتعلم
 والنمو
- ضمان الالتزام تجاه بمجتمعنا والقيادة بالمثل في تنفيذ برامج ادارة الطلب وتخفيض الاستهلاك
- فمان تواصل هذه السياسة لجميع الاطراف المعنية والتأكد من جعلها متاحة للعامة

سوف تتم مراجعة ومدى ملائمة هذه السياسة وإطار العمل بصفة دورية لضمان استمرار مطابقته مع كافة القوانين التشريعية والتنظيمية وكذلك استدامة فاعلية الأداء.

This Policy and framework will be reviewed and when necessary updated regularly to ensure continuing suitability towards achieving compliance to applicable statutory & regulatory requirements and sustainable EnMS performance.





